
Op maandag 24 augustus j.l. werd de jaarvergadering gehouden, maanden later dan 

oorspronkelijk gepland en niet volgens de normale agendapunten maar uitsluitend voor de 

allerbelangrijkste zaken. De grote gymzaal was hiervoor in gebruik genomen en iedereen kon 

er ‘coronaproof’ aan deelnemen. 

Een woord van welkom aan allen door voorzitter Jan Hendriks.  

Aftredend en herkiesbaar bestuurslid Piet Emans werd met algehele stemmen herkozen. 

Aftredend en niet herkiesbaar onze penningmeester José Joosten, werd lovend toegesproken 

door de voorzitter en kreeg voor 20 jaar penningmeesterschap een oorkonde, een prachtige 

bos bloemen en een mooie glazen solsleutel (zie foto’s). Ook werd zij benoemd tot erelid van 

het koor. Dit alles ondersteund door een groot applaus.  

Als nieuw bestuurslid werd met algehele stemmen Hilde Frencken aangenomen. Zij gaat het 

penningmeesterschap van José overnemen. Proficiat en veel succes gewenst met deze 

benoeming. 

Jan Sampers, die vele jaren met name in de weer is geweest met het klaarmaken van de 

repetitieruimte, had aangegeven hiermee te willen stoppen. Ook voor hem lovende woorden 

van de voorzitter en hij kreeg een mooi cadeau aangereikt (zie foto’s). 

Of en wanneer de repetities weer kunnen beginnen moet nog worden afgewacht. Hierover valt 

later een besluit. Er zijn wel ideeën over hoe een repetitie er dan uit zou kunnen zien. 

Vooralsnog wordt er nu nog niet gestart en worden alle in de agenda opgenomen uitvoeringen 

en activiteiten geschrapt. 

De voorzitter bedankt iedereen voor de komst, we hebben ons weer eens allemaal gezien en 

nu is het afwachten over hoe verder. Wel thuis. 

 

 


